
  

 

 
 

 

 
 

AFDELING Jabbeke 

    
  

Jabbeke                      28 maart ’19 

 
 

Aan het college van burgemeester en schepenen Jabbeke 
Aan de algemeen directeur Dhr. Gabriel Acke 

 
 

Betreft: subsidiereglement naar aanleiding van de aankoop van defibrillatoren  

            door verenigingen (Referte: I/FRO/2015/319185) 
 

 
Geachte, 

 
 

Verwijzend naar het uittreksel uit de notulen van de gemeenteraad van 
Jabbeke, dd. 13 juli 2015 had ik graag antwoord op volgende vragen. 

 
• Welke verenigingen hebben tot op heden bij het schepencollege een 

aanvraag ingediend? 
. 

 
• Hoeveel verenigingen hebben een subsidie mogen ontvangen? 

        Graag de locatie. 

 
 

 
     

Met vriendelijke groet, 
 

Reinhart Madoc  
Gemeenteraadslid 


